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《英语2》

内容概要

《英语2(一般版)》每个教学单元包括“热身活动”、“听”、“说”、“综合英语”、“快速阅读”
、“写作”等模块，分别提供了大量的应用性训练，可由教师根据所在学校的英语教学环境自由搭配
，灵活使用。本系列教材还体现了以基础英语为主、以专业英语为辅的特点，既能为文、理、工、农
、医、经贸等各类中职学校基础英语阶段的教学服务，同时又能为学生进入专门用途英语教学阶段铺
平道路。
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书籍目录
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章节摘录

　　When Mrs Li Got a Cold　　Mrs Li got a bad cold and lay in bed.　　It was after lunch. Both of the elder
children were at school, and the little one was sleeping. Her head was hot and feet were cold. She didnt know how
long she slept. She heard the children come.　　"Havent you got up yet？ What about dinner？"they asked.　
　Mr Li came from his work. He looked tired. Mrs Li started worrying about them. She said, "Its nothing, I can get
up and do the cooking..."　　But Mr Li told her to stay there and he would get along fine.　　Then there was
much noise in the kitchen. Something was broken and Mr Li shouted, "Get the little one away！"　　The children
came into her bedroom. They told her that father broke a glass while doing washing-up, and couldnt find the fish
when he wanted it for cooking.　　At once, Mrs Li thought she had to get up and she felt since she was better she
could get up.
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